
BREZ DVOMOV O FARMI BREST

Z gradnjo pričnimo takoj!
O tem, da so bile široke in številne razprave o

tem, ali farma Brest bo a!i ne, smo že pisali. Jasno
in razločno smo tudi povedali, da farma Brest bo.
Tudi utemeljili smo to. Nekateri, žal, pa nujnosti
gradnje tega objekta še vedno ne razumejo, ali pa
nočejo razumeti.

Nasprotno pa v delovni organizaciji Ljubljan-
ske mlekarne že od vsega začetka, od takrat, ko se
je porodila ideja, da bi mlečno farmo zgradili,
takšen korak odločno podpirajo.

»Tisti, ki so gradnjo farme zavirali, so med
drugim poudarjali, da bo ta objekt prinesel same
izgube. Sam v to nisem prepričan. Le zakaj napri-
mer na farmi v Kranju ni izgub? Poudarjali so, da
ne bo dovolj ljudi, ki bi v njej delali. Tudi s tem se
ne strinjam. To bo namreč farma, ki bo edina v
popolnosti zadostila vsem pogojem, tudi satiitar-
nim. In če bodo dobri pogoji za ljudi in ne nazad-

nje tudi za goveda, takšnih kadrovskih problemov
prav gotovo ne bo,« je med drugim povedal di-
rektor DO Ljubljanskih mlekarn Zvone Zakot-
nik.

»Res je,« je nadaljeval naš sogovornik,« da bo
mleko tudi nekaj stalo, res pa je tudi, da če

hočemo mleko, če ga potrebujemo, da ga moramo
tudi plačati. Ljubljanske mlekarne s TOZD Pose-
stvo na čelu se zavedamo, da smo nosilci osnovne
mlečne in mesne proizvodnje, vendar pa Ljub-
Ijanske mlekarne kot predelovalna industrija ne
morejo same skrbeti za vse probleme in tudi
finančne težave. Potrebna in nujna je pomoč širše
družbene skupnosti. Ljubljanske mlekarne mora-
jo skrbeti ne le za osnovno proizvodnjo, ampak
tudi za zadostne kapacitet^, da Ljubljana ne bo
preskrbljena le z vodo ampak tudi z mlekom. Kar
se mene tiče,« je še poudaril Zvone Zakotnik,« bi
z gradnjo farme pričel takoj. Ne vem, zakaj ob tej
investiciji toliko besed, ob številnih investicijah,
ki pa prav nič ne proizvajajo, se pa ne sprašujemo
toliko o njihovi upravičenosti. Apeliram tudi na
vse odgovorne, da naredijo vse, kar je za začetek
gradnje potrebno«. N.L.Č.


